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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA CINC DE
DESEMBRE DE DOS MIL ONZE

A la vila de Roses  (Girona), el 5 de desembre de 2011.

Quan són les 13:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
del senyor, Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president  de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió extraordinària d’acord amb la convocatòria que
s’ha repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:

Sra. Montserrat Mindan i Cortada Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sr. Agustí Donat Romañach Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

S’incorporen a la sessió
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora, al primer punt de l’ordre del dia,
quan són les 13:10 hores.

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

La senyora Magda Casamitjana demana que les sessions extraordinàries es convoquin a les
13:15 hores per tal que pugui venir la senyora Francisca Guijarro.
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Un  cop  l'alcalde ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- PROPOSTA RELATIVA A L'APROVACIÓ DEL PRESSUPOST GENERAL DE
L'AJUNTAMENT DE ROSES PER A L'EXERCICI 2012

El senyor Manel Escobar, responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

En aquest punt de l’ordre del dia s’incorpora la senyora Francisca Guijarro, quan són les
13:10 hores.

Identificació de l’expedient

Pressupost general de l’Ajuntament de Roses per a l’exercici 2012.

Antecedents

1) L’alcalde-president ha format el Pressupost general de l’Ajuntament de Roses per a
l’exercici 2012. El pressupost general està format pels següents documents:

1. Memòria explicativa de l’alcaldia-presidència.

2. Pressupost de l’Ajuntament
a) Estat de despeses del pressupost (classificació econòmica).
b) Estat de despeses del pressupost (classificació orgànica).
c) Estat d’ingressos del pressupost (classificació econòmica).
d) Bases d’execució del pressupost.
e) Pla d’inversions.
f) Estat de la consolidació
g) Annexes

1) Programa d’inversió i finançament plurianual.
2) Estat de previsió de moviments i situació del deute.
3) Plantilla de personal.
4) Relació de llocs de treball.
5) Còpia de la liquidació del Pressupost de l’exercici anterior.
6) Avanç liquidació del Pressupost de l’exercici corrent.

3. Programes anuals d’actuació, inversió i finançament de les societats municipals
a) Programa anual d’actuació, inversió i finançament de la societat municipal

Serveis Municipals de Roses, SA (ROSERSA).
b) Programa anual d’actuació, inversió i finançament de la societat municipal Port

de Roses, SA.
c) Programa anual d’actuació, inversió i finançament de la societat municipal

Promoció i desenvolupament de Roses, SL (PRODER).
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4. Informe d’Intervenció.

2) Els pressupostos de les societats municipals que l’integren els han aprovat prèviament
els òrgans competents, d’acord amb els seus estatuts.

3) Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 30 de novembre de 2011.

Fonaments de dret

1) Articles 54 i 162 a 171 del RDL 2/2004, de 5 de març pel que s’aprova el text refós de la
Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL).

2) Articles 18 a 23 i 115 a 118 del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril, de
desenvolupament del capítol primer, del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre,
reguladora de les hisendes locals, en matèria de pressupostos (RP)

3) Articles 2, 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, general d’estabilitat
pressupostària (LGEP).

4) Articles 2.1 i 22 del RD 1463/2007, de 2 de novembre, pel que s’aprova el reglament de
desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, general d’estabilitat
pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

5) Ordre del Departament d’Economia i Finances ECF/138/2007, de 27 d’abril, sobre
procediments en matèria de tutela financera dels ens locals.

Proposta de resolució

L’alcalde-president proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent

ACORD :

1. Aprovar inicialment el Pressupost general per a l’exercici 2012, el qual, resumit per
capítols i per a cadascun dels corresponents organismes i empreses que l’integren, és el
següent:

Pressupost de despeses Ajuntament Serveis municipals
de Roses, SA

Port de Roses,
SA

Promoció i
desenvolupament, SL

I Personal 10.725.520,00 1.268.350,00 636.000,00 581.000,00

II Béns i serveis corrents 15.609.040,00 736.935,00 691.000,00 413.100,00

III Despeses financeres 453.000,00 500,00 80.000,00 5.000,00

IV Transferències corrents 1.621.440,00 0,00 0,00 0,00
Despeses corrents 28.409.000,00 2.005.785,00 1.407.000,00 999.100,00

VI Inversions 2.775.000,00 45.000,00 9.000,00 20.500,00

VII Transferències de capital 0,00 0,00 0,00 0,00
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Despeses de capital 2.775.000,00 45.000,00 9.000,00 20.500,00

VIII Actius financers 0,00 103.305,00 21.000,00 0,00

IX Passius financers 2.841.000,00 0,00 308.000,00 32.900,00
Operacions financeres 2.841.000,00 103.305,00 329.000,00 32.900,00

TOTAL DESPESES 34.025.000,00 2.154.090,00 1.745.000,00 1.052.500,00

Pressupost d'ingressos Ajuntament Serveis municipals
de Roses, SA

Port de Roses,
SA

Promoció i
desenvolupament, SL

I Impostos directes 17.072.675,00 0,00 0,00 0,00

II Impostos indirectes 385.000,00 0,00 0,00 0,00

III Taxes i altres ingressos 9.760.425,00 2.144.090,00 1.743.000,00 852.000,00

IV Transferències corrents 4.655.900,00 0,00 0,00 180.000,00

V Ing patrimonials 126.000,00 10.000,00 2.000,00 0,00

Ingressos corrents 32.000.000,00 2.154.090,00 1.745.000,00 1.032.000,00

VI Alienació inversions 0,00 0,00 0,00 0,00

VII Transferències de capital 2.025.000,00 0,00 0,00 0,00

Ingressos de capital 2.025.000,00 0,00 0,00 0,00

VIII Actius financers 0,00 0,00 0,00 0,00

IX Passius financers 0,00 0,00 0,00 20.500,00

Operacions financeres 0,00 0,00 0,00 20.500,00

TOTAL INGRESSOS 34.025.000,00 2.154.090,00 1.745.000,00 1.052.500,00

D’acord amb l’article 166 1.c) de la LRHL, en termes homogenis i harmonitzats amb
l’estructura pressupostària de l’Ajuntament, l’import total consolidat, un cop eliminades
les operacions internes és de 36.432.758 €.

Així mateix, l’import de la consolidació del pressupost de l’Ajuntament amb els estats
d’ingressos i despeses de les societats municipals dependents que presten serveis
públics i produeixen béns que no es financen majoritàriament amb ingressos de mercat,
és a dir, exclosa la societat municipal Port de Roses, SA, en termes homogenis i
harmonitzats, un cop eliminades les operacions internes, és de 34.887.000 €.

2. Aprovar les bases d’execució del pressupost general per a l’exercici 2012, que figuren
com a part integrant d’aquest expedient.

3. Fer pública la convocatòria per a l’any 2012 per a la concessió de subvencions en règim
de concurrència competitiva que figuren com a annex a les bases d’execució del
pressupost, formada pels següents programes:

a) Ajuts  pels  esportistes  individuals  de  Roses  que  participin  en  competicions
esportives oficials  per 9.000 €

b) Subvencions per a entitats esportives que promocionin les categories inferiors i
participin en competicions esportives federades per 90.000 €
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c) Subvencions a entitats i associacions de l’àmbit social per 10.000 €
d) Subvencions a entitats i associacions de l’àmbit social per a la realització d’un casal

d’estiu per a nens i nenes amb discapacitat per 20.000 €
e) Subvencions a entitats i associacions que realitzin activitats en matèria de Festes i

joventut per 20.700 €
f) Subvencions a entitats que realitzin o organitzin activitats en matèria esportiva per

16.000 €

4. Encomanar a la societat municipal Serveis Municipals de Roses, SA (ROSERSA) la
realització del servei mòduls de lavabos de les platges: La Punta, Nova i Sta. Margarita,
d’acord amb les condicions d’explotació generals i particulars que s’adjunten al
pressupost i als seus estatuts socials.

5. Aprovar els encàrrecs de gestió per a l’exercici 2012 dels serveis gestionats de forma
directa, a través de les societats municipals Serveis Municipals de Roses, SA
(ROSERSA), Port de Roses, SA, i Promoció i desenvolupament de Roses, SL, que
figuren incloses en el pressupost de cada societat.

6. Exposar al públic el present expedient per un termini de 15 dies hàbils a partir del de la
publicació de l’acord d’aprovació inicial al BOPG, per tal que els interessats puguin
examinar-lo i presentar les reclamacions establertes en l’article 170.2 de la LRHL. En
cas de que no es presentin reclamacions durant aquest termini s’entendrà aprovat
definitivament el pressupost sense necessitat de posterior acord plenari. * Expt. 4598/11.

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Comença fent un repàs de la memòria explicativa del pressupost
general per a l’exercici 2012 de l’Ajuntament de Roses.

Comença amb l’informe de l’Alcaldia i de la Regidoria d’Economia i Hisenda.

El pressupost municipal per a l’exercici 2012 és un pressupost prudent i responsable que es
basa amb l’austeritat, la racionalització de la despesa i el manteniment de la capacitat
tributària sense incrementar la pressió fiscal i la reducció progressiva de l’endeutament a
llarg termini amb la finalitat d’enfortir les polítiques bàsiques de l’acció de govern. En termes
homogenis i consolidats el pressupost general de l’exercici 2012 puja a 36.432.000 euros,
amb un increment del 4, 93 % respecte a l’exercici anterior. Així mateix en el terme establert
de la Llei General d’Estabilitat Pressupostària, aquest pressupost presenta una capacitat de
finançament del 9% sobre els ingressos no financers, complint sobradament el criteri
establert en aquesta normativa.

El pressupost de l’Ajuntament serà de 34.025.000 euros, el de Serveis Municipals de Roses,
2154.000 euros, el de Port de Roses 1.7745.000 euros, el de Promoció i Desenvolupament
(PRODER) 1.052.000 euros. La suma total és de 38. 976.000 euros que ens comporta un
pressupost consolidat de 36.432.000 euros, traient  les transferències entre societats.
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El pressupost de l’Ajuntament de Roses per a l’exercici 2012 puja 34.025.000 € que és un
6% més que l’anterior. La variació respecte al pressupost de  l’any 2011 és bàsicament
l’increment de les inversions previstes, ja que mentre la despesa corrent es manté
pràcticament al mateix nivell que l’any 2011, els ingressos que financien aquesta despesa,
únicament presenten una variació del 2, 73%.

Els ingressos corrents seran de 32.000.000 €, les despeses corrents 28.409.000 € que faran
un estalvi brut de 3.591.000 €, traient els 2.841.000 euros que dediquem a finançar crèdit i
tenim un estalvi net de 750.000 € que dedicarem a finançar part de les inversions.

Les inversions s’incrementen un 5,92%, mentre que els ingressos de capital presenten un
increment menor, en tant que una part d’aquestes inversions s’ha de finançar amb l’estalvi
net que abans comentaven des dels 750.000 €.

L’estalvi net representa un 2,34% dels ingressos corrents. Aquesta capacitat de generar
estalvi, fruit de l’esforç realitzat en contenció de la despesa permetrà autofinançar una part
de la inversió prevista. Enceten així una política de gestió econòmica centrada en l’ajust de
la despesa corrent i la disminució del recurs a l’endeutament  que s’espera consolidar i
millorar en els propers exercicis en un entorn econòmic més favorable.

Per part dels ingressos en impostos directes es preveuen 17.072.000 €; indirectes en l’ICIO,
385.000 € i en taxes i altres ingressos 9.760.000 €

En transferències corrents es preveuen 4.655.000 € i en ingressos patrimonials 1126.000€,
que fa un total d’ingressos corrents de 32.000.000 €.

En conjunt, els ingressos tributaris formats pels impostos i taxes municipals augmentaran un
2,97%, fruit de la variació de l’activitat prevista, així com de les modificacions de tarifes
establertes de les ordenances fiscals 2012.

El pressupost previst per transferències corrents s’incrementa un 2,17% sobre el previst
inicial 2011. Cal tenir en compte les dificultats per estimar les xifres corresponents a la
participació en ingressos de l’Estat, màxim quan els càlculs realitzats, a priori per l’Estat,
resultin erronis i,  com és conegut , l’Ajuntament haurà de retornar part dels ingressos 2008-
2009. Parlem aproximadament d’uns 900.000 € que l’Ajuntament de Roses ha de retornar.
Per aquest motiu, s’ha optat per mantenir la xifra inicialment prevista per l’any 2011. Dins
d’aquest capítol s’han inclòs els ingressos que correspondran a l’Ajuntament per la signatura
del programa de Benestar Social amb la Generalitat de Catalunya.

No es preveu concertar cap operació de crèdit al llarg de l’any 2012, com s’ha dit abans,
s’aposta per millorar l’autofinançament i dependre en menor mesura de l’endeutament. Això
no exclou  el futur finançament d’inversions, mitjançant el recurs a l’endeutament, però
s’aposta per reduir-lo progressivament amb l’objectiu de disminuir la despesa derivada del
pagament de l’amortització de capital i interessos del deute i garantir així les bones finances
municipals. En conseqüència, l’endeutament a llarg termini a finals de l’any 2012 es reduirà
en quasi 3.000.000 € respecte a l’existent el 31.12. 2011, situant-se en 22.800.000 €, cosa
que representa un indicador de capital viu dels ingressos corrents del 69, 33% i, per tant, per
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sota del 75%, indicat actualment pel Ministeri d’Economia i Hisenda, com a màxim
endeutament possible.

És a dir, el Ministeri d’Economia i Hisenda, a partir del 1 de gener de 2011, va considerar
que l’endeutament d’un ajuntament no podia ser més del 75% i l’Ajuntament de Roses, amb
aquest pressupost 2012 estarà en un 69,33% El nivell d’endeutament va d’acord amb el que
tenim demanat de crèdit i els ingressos corrents.

Els ingressos de capital pugen a 2.025.000 €  i corresponen a l’aplicació de subvencions
atorgades per diferents administracions com el Pla de Barris, el PUOSC, Consorci de la
Costa Brava i fons local de la Diputació.

En el pressupost de despeses, hi ha el tema de personal que s’abaixa un 3,59% i representa
10.725.000 €, béns i serveis corrents 15.609.000 €, despeses financeres 453.000 €, amb un
increment d’un 44%, degut a l’increment de l’Euribor de l’any 2011-2012.

En transferències corrents consta 1. 621.000 €, que farà un total en el pressupost de
despeses de 28.409.000 €.

La despesa corrent s’apuja amb aquests 28.409.000 € només un 0,88 € més que l’exercici
anterior del 2011. El capítol de personal es redueix un 3,59%, a conseqüència del
reajustament de l’estructura organitzativa municipal, mentre que el capítol relatiu a la compra
de béns corrents i serveis té un increment del 2,23%, degut fonamentalment a l’actualització
de l’IPC dels contractes existents. Ës a dir, el pressupost de despeses de l’Ajuntament d’un
exercici a l’altre en el tema de contractes, està conpromès en un 85%.

En el pagament d’interessos preveu un pagament de 453.000 €, cosa que significa un 44%
d’increment sobre el pressupost vigent a causa de la tendència alcista de l’Euribor.
Tanmateix, les devolucions previstes en concepte d’amortització de l’endeutament concertat,
suposarà 2.841.000 €, que és un 5% menys que en el 2011.

El pressupost dedicat a transferències corrents és un 11,51% superior a la xifra prevista
inicialment en el 2011. Gran part d’aquest increment es deu a aplicacions del pressupost del
2012 per imports corresponents al conveni de Benestar Social, amb el Consell Comarcal.
Tanmateix cal destacar la dotació de 50.000 € prevista en el programa de subvencions de
“Roses, posa’t guapa!”

Les despeses de capital previstes pugen a 2.775.000 € . Aquestes despeses es destinaran
majoritàriament a projectes relacionats amb el Pla de Barris que s’allargaran uns dos anys
més que el programa inicialment previst. Destaquen la primera fase de la urbanització de la
Riera Ginjolers i els carrers Sant Isidre, Sant Pere Baix, Sant Pere Alt i a inversions de
reposició i millora dels serveis municipals on destaquen la substitució del col·lector de
clavegueram de Santa Margarida- La Punta, carrer Punta Falconera.

En els pressupostos de les empreses municipals que ja van ser aprovats pels seus consells
d’administració, l’import dels pressupostos de les societats municipals es dediquen a la
realització de la gestió dels diferents serveis que tenen encomanats fins a la data, d’acord
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amb els seus respectius objectes socials i els encàrrecs de gestió a realitzar. Cal destacar
enguany la previsió de l’ampliació dels serveis que presta la societat municipal ROSERSA
amb la gestió dels mòduls dels serveis de platges de la Punta, Nova i Santa Margarida.
L’import conjunt d’aquests pressupostos pugen a 4.951.000 €, que és un 3,25% inferior a
l’any anterior a causa de l’esforç de la contenció de la despesa.

A l’Alcaldia parlem d’un pressupost de 636.000 €, a Serveis Generals 5.759.000 €,
Economia i hisenda 4.083.000 €. En Cultura 1.203.000 €, Urbanisme 2.343.000 €,
Infraestructura i Serveis Públics 11.759.000 €, Medi Ambient 776.000 €, Ensenyament
2.203.000 €, Benestar Social 689.000 €, Esports i Joventut 1.212.000 €, Carnaval i Festes
611.000 €, Turisme 465.000 €, Promoció Econòmica i Fires 151.000 € i Seguretat Ciutadana
2.127.000 €.

Amb les bases d’execució del vigent pressupost només cal destacar, el que seran els
articles 33, 34 i 35 que serà el compliment d’adaptació de llei en les qüestions de control de
la morositat, obligació de registre de factures -que és quelcom que ja es venia fent en aquest
Ajuntament, però que ara volen que formi part de les bases- i el compliment en els terminis
de pagament de les factures de proveïdors, que com molt bé saben els presents,
l’Ajuntament de Roses en aquest aspecte no té problemes, perquè la mitjana de temps de
pagament per a una factura és entre cinquanta i seixanta dies.

El pla d’inversions, com ha dit abans, per l’any 2012 pujarà a 2.775.000 € dels quals 754.000
€ els venen ve de recursos corrents, de l’estalvi net del vigent pressupost i 2.025.000 € que
vindran subvencionats pel Pla de Barris, per la Diputació de Girona i per al PUOSC.

En matèria d’inversió, les principals serien: a la riera Ginjolers, un projecte de la quarta,
cinquena i sisena fase de 790.000 €; la urbanització dels carrers Sant Isidre, Sant Pere Alt i
Sant Pere Baix 600.000 €; , la urbanització i rotonda de la carretera del mas Oliva 235.000 €;
la reposició i millora en vies públiques 90.000 €; la reposició i millora en jardineria 40.000 €,
senyalització de camins de ronda 10.000 €, reposició i millora en el servei d’aigua 50.000 €;
la substitució del col·lector del clavegueram del carrer Punta Falconera de Santa Margarida
600.000 €; la reposició i millora en el servei de clavegueram 60.000 €; la zona esportiva mas
Oliva 60.000 €; la reposició i millora dels centres escolars 90.000 €; els equipaments de llars
d’infants  10.000 €; , equipaments de festes 10.000 €; equipaments de la futura ràdio
municipal de Roses 60.000 €; equipaments de serveis generals 15.000 € i equipaments del
procés d’informació 55.000 €.

El programa d’inversió i finançament plurianual del 2013-2015 previst per a l’Ajuntament de
Roses és de 9.990.000 €. En aquest programa hi ha inclòs el següent: l’adquisició de
finques, la redacció de projectes i direcció d’obres. Dins l’apartat d’ús general de
planejament que puja a 3.300.000€, tenim el carrer Tarragona, plaça de l’Empordà, la
rotonda de la Quana-Gran Via, els barri dels Pescadors, l’entorn del cementiri municipal, la
passera de la riera Ginjolers, la urbanització Argonista i el camí de l’Ullastrell.

Dins l’apartat d’Ús general de Serveis Públics hi ha 800.000 €. A l’apartat d’eequipaments
municipals hi ha previst l’arxiu amb 1.000.000; l’edifici de la Policia Local 1.000.000 € i les
millores en centres escolars per 300.000 €.



550

Dins del Pla de Barris hi ha prevista la urbanització de la riera Ginjolers 1.200.000 €. Totes
aquestes inversions serien el més remarcable per aquest plurianual 2013-2015.

L’endeutament de l’Ajuntament de Roses en matèria de crèdits a finals de l’any 2012 serà de
22.034.000 €.

Tenen l’import de l’aval de Port de Roses de la Caixa Banc de Sabadell que va començar
amb 2704.000 € i a final de l’any 2012 serà de 713.315 €. El que en definitiva fa que
l’endeutament sigui del 69,33% i en no endeutar-nos.

Això seria a grans trets el pressupost de l’any 2012 de l’Ajuntament de Roses.

Tot seguit el regidor ponent llegeix les propostes dels punts 2, 3, 4 i 5 de l’ordre del dia i en
acabar l’alcalde cedeix la paraula als grups municipals de l’oposició.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sr. Francisco Martinez.- Fa les següents consideracions.

El primer que  vol manifestar és que l’Ajuntament de Roses, atesos aquests pressupostos no
pateix de la crisi, ja que amb l’apujada d’impostos que s’ha practicat pel proper any, el
pressupost creix gairebé 2.000.000 €, un 6%. És a dir, es disposa de 2.000.000 més d’euros
que han sortit, en aquest cas, de la butxaca dels ciutadans rosincs i del Pla de Barris que va
aconseguir l’anterior equip de govern treballant a prop i mirant lluny.

Ja li agradaria a moltes famílies i empreses rosinques disposar de més diners que l’any
passat, és a dir, s’han fet retallades a la gent que més ho necessita. Bona part d’aquests
diners van a parar a les retribucions de l’alcalde i als seus regidors, en concret 106.600 €, és
a dir 17.500.000 ptes més que a l’anterior Equip de Govern.

Manifesta que l’anterior Equip de Govern va comprar una taula digna d’una sala de plens,
l’actual Equip de Govern l’ha agafada i se l’han repartida entre tots els seus membres.

Estan parlant d’una apujada de retribucions d’un 34,80 %, repartides de manera desigual.
Sembla ser que més cobra qui més a prop està del senyor alcalde. Considera impresionant
l’apujada de la primera tinent alcalde, que és d’un 23,93% més que a l’anterior equip de
govern.

El 18,75% més l’apujada dels cinc regidors amb dedicació exclusiva i d’un escandalós  81%
l’apujada dels regidors que cobren per assistències en comparació amb el que es cobrava a
l’anterior mandat. Són 19.890 €, amb un topall que s’ha hagut de posar de 36.000 €.
Independentment d’això, l’alcalde i el regidor d’Hisenda cobren a més dels 36.000 € que han
posat de topall, 1000 € més mensuals des del Port de Roses per les reunions de la comissió
executiva a raó de 250 € setmanals. I no acaba aquí la cosa, 250€ més per cada reunió de
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la comissió executiva,  de la piscina amb una periodicitat que desconeixen i que valoren en
12.000 € més a l’any, a banda del què cobren per assistències al consell d’administració de
Roses Net i també l’alcalde als consells d’administració de Rosersa. Tots aquests diners,
fruit dels impostos dels rosincs, gairebé 60.000 € l’any per aquestes dues persones.

Per poder tenir retribucions com aquestes han hagut d’acomiadar quatre treballadors de
l’Ajuntament, tres del departament de Cultura i una del departament de Medi Ambient,
departaments que han estat suprimits en quedar-se sense personal tècnic i especialitzat,
imprescindibles per al patrimoni rosinc. Els queda clar que Cultura i Medi Ambient no són
coses que interessin a l’actual alcalde. Menysprea aquestes dues àrees que entenen que
són indispensables per al turisme i la qualitat del municipi de Roses. Cultura dependrà de
l’àrea de Festes, però sense cap responsable tècnic. Una d’aquestes treballadores
acomiadades, coneguda de sobres per tots els presents, portava des de l’any 1993
treballant per Roses i va ser la que va muntar el museu de la Ciutadella i la persona que ha
fet la gran majoria d’excavacions a costat de la seva companya arqueòloga. No és de rebut
acomiadar a qui ha entregat la seva vida professional al poble de Roses. Pel Grup Municipal
Socialista és el que es diu una cacera de bruixes.

Roses ara té tres BCIMS que són Béns Culturals d’Interès Municipal que necessiten el
seguiment d’un arqueòleg, molts treballs pendents així com el seguiment de beques, feina
que quedarà aturada per la miopia dels que ens estan governant ara mateix.

La plantilla de l’Ajuntament de Roses de l’any 2011, la formaven 310 persones i amb
aquests acomiadaments i l’amortització d’una sèrie de places, la plantilla queda en 301
treballadors, o dit d’una altra manera, per poder cobrar el que cobra l’actual equip de govern,
nou persones del municipi es quedaran sense feina.

A més, tampoc entenen que en una població com Roses, en aquest Ajuntament hagi d’haver
cinc regidors amb dedicació exclussiva: Esports, Turisme, Urbanisme –amb quatre
arquitectes, potser per parlar amb tots quatre- Educació i Cultura -sense tècnics- i Benestar
Social.

Avui hi ha quatre càrrecs de confiança i en el pressupost han vist que en surten tres, amb un
cost de 105.900€, és a dir amb una retribució de 44.000 € més que a l’anterior equip de
govern.

Pregunta al regidor de Serveis Econòmics qui cobrarà 50.950 € per fer d’assessor i què
faran amb el que falta.

Una altra partida que els crida l’atenció és la de comunicació institucional que passa de 6000
a 40.000 €. Entenen que amb aquesta partida es volen pagar els favors rebuts amb un
panflet d’un amic seu.

S’ha de dir que la partida exclusiva d’alcaldia són 90.000 € més que a l’anterior equip de
govern.
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Més partides pressupostàries que els criden l’atenció és la d’arrendaments d’edificis. Hi
consten 122.000 € per arrendaments d’edificis i tenim tancats l’edifici de l’Ajuntament vell i
de la casa de l’Anita, diners que es podrien fer servir per tenir aquests dos edificis oberts,
per tal que la gent del poble es pogués gaudir.

Quant a promoció econòmica, es destina una partida de 20.000 € en una campanya de
promoció internacional sense caps ni peus que menysprea Roses per la mínima quantitat
que inverteixen i que a més sembla destinada a pagar favors a un altre amic de l’alcalde.
Pregunta quina mena de campanya internacional es pot fer només amb 20.000 €.

Amb l’anterior equip de govern van ser la primera ciutat d’Espanya a internet en 3D i amb el
ROAD des de Tour Espanya varen aconseguir promoció gratuïta a tot el Món.

S’han reduït a la meitat els cursos de formació i promoció econòmica. No es destina ni un
sol euro a plans d’ocupació, ni de la Generalitat ni municipals. Enlloc de crear treball es
dediquen a cos i ànima a destruir-lo.

L’anterior equip de govern va crear 150 places que l’actual equip de govern va desvalorar i
ara són incapaços de trobar una partida per les noves places que la Generalitat de
Catalunya els podria donar.

A més, troben a faltar les partides de Càrites;  per a la promoció de creuers; ni una sola
ajuda als emprenedors; retallades a gairebé totes les subvencions i, el que és més greu, no
per falta de diners, perquè disposen de dos milions d’euros més, sinó per la falta d’idees.

Pel que fa a les inversions viuen del Pla de Barris de l’anterior Equip de Govern que a més
l’han aplaçat a l’últim any de mandat, suposa que de cara a les eleccions municipals i el
mateix amb el PUOSC.

En definitiva, no existeix cap projecte ni cap partida de futur, cap mena d’austeritat en els
seus sous i en els seus càrrecs de confiança, però si demanen austeritat i retallades de sous
per als demés.

És un pressupost sense cap visió de futur. Roses té avui 1644 aturats i aquest pressupost
no els obra cap perspectiva de futur. Per tot això, votaran en contra d’aquest pressupost de
l’Ajuntament de l’any 2012.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Respecte al pressupost municipal per a l’exercici 2012 fa la següent
intervenció.

En relació al pressupost municipal presentat per l’equip de govern de CIU i PP per
l’Ajuntament de Roses 2012, des de Gent del Poble-AM tenen diversos comentaris a fer.
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En primer punt, a l’hora de realitzar els pressupostos de l’exercici 2012, l’actual equip de
govern com els anteriors, deixa completament de banda la participació ciutadana que tant es
valorava en campanya electoral. En aquest sentit, altra vegada, com a municipi no han
avançat gens.

En el segon punt estan d’acord amb el govern actual, amb la recerca d’una política
d’austeritat en despeses i amb la voluntat ferma de reduir l’endeutament de l’ajuntament de
Roses per sota del 70% dels seus ingressos.

En el tercer punt, no entenen com el pressupost destinat a Alcaldia augmenta en un 14%
quan la majoria d’activitats restants es redueixen. Els agradaria que l’alcalde els sabés
explicar que pensa fer amb els 630.000 € que té pressupostats.

En el quart punt, tot i que entenen que actualment la principal preocupació, d’aquest i de la
resta de governs, és la creació de llocs de treball, creuen que l’actual Consistori hauria
d’apostar fermament en Turisme i en Promoció Econòmica per tal de revitalitzar el
creixement econòmic del municipi. En tot, consideren que el que es preveu en aquestes
partides per al 2012 és totalment ridícul, si l’activitat turística a Roses es calcula que porta al
voltant del 30% del PIB, no entenen que la inversió que s’hi realitza sobre el pressupost no
arribi a l’1,5% del total.

Al mateix temps, considerant que gran part del pressupost destinat a Turisme es gasta en
personal, la inversió real prevista per a turisme és pràcticament inexistent.

Encara més greu és el pressupost de Promoció Econòmica, amb l’assignació de 151.000 €
per l’any 2012, que és un 0,4 % del total. Entenen que realment el Govern, de CIU i PP del
municipi de Roses no té previstes accions reals per tal de revitalitzar l’economia pròpia. Com
a exemple consideren molt greu que el pressupost de l’Alcaldia de 630.000 € superi el
previst per a Promoció Econòmica i Turisme que junts que són 616.000 €

En el cinquè punt, pel que fa als ingressos previstos, creuen que aquests pressupostos són
molt optimistes de cara al 2012. Per exemple, es considera una previsió d’ingrés de més de
2.000.000 €,  via llicència d’obres i plusvàlues.

Realment, tal com es troba el sector immobiliari, desconeixen i no tenen constància que el
proper any es realitzin obres noves i compravendes a la vila que permetin a l’Ajuntament
obtenir aquests ingressos, que consideren del tot irreals.

En sisè punt, al mateix temps, consideren que es repeteixen partides de despesa
completament exagerades en els moments que estan, com poden ser els 21.600 € destinats
a la Festa Andalusa.

Hi ha activitats que es deixen de fer per manca d’ajudes externes com la de la Generalitat
amb el Pla Educatiu d’Entorn. No vol dir que no s’hagi d’ajudar la festa, però tot s’hauria de
repartir més equitativament.
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El projecte PROA a les escoles o les aules de teatre per infants no s’haurien de perdre,
doncs són molt bons dinamitzadors culturals i no és per aquí, per la Cultura on s’ha de
retallar.

En definitiva, veuen uns pressupostos molt en la línea d’anys anteriors i no hi veuen canvis
substancials. No s’avança gens ni mica en el tema de participació ciutadana. Estan d’acord
en eixugar deute, però no han d’oblidar la reactivació i la inversió per al creixement
econòmic, cosa que sense cap mena de dubte els nostres ciutadans ens agrairien.

Des de Gent del Poble-AM, com a proposta irrenunciable per poder donar suport a aquests
pressupostos, insten a l’actual govern Convergència i Unió-Partit Popular que obri una taula
de participació ciutadana per poder valorar-los i a banda d’apostar per la reducció del deute,
es realitzi una aposta ferma per la inversió en creixement econòmic. En cas contrari, la
nostra votació a l’aprovació dels pressupostos 2012 serà negativa.

El senyor Francesc Giner afegeix, en relació als càrrecs de confiança, que es preveuen
quatre càrrecs de confiança. Voldrien saber quines funcions desenvolupen, quina formació
tenen i si es té previst incorporar algun càrrec més d’aquest tipus.

En relació a l’àrea de Cultura no se’ls ha renovat el contracte a tres persones interines: hi ha
l’arqueològa, la cap de departament i un tècnic de difusió cultural. Pregunta quins són els
motius i qui s’encarregarà de fer aquestes feines. Volen criticar el tracte que té aquesta àrea,
ja que cada canvi de govern suposa un canvi en les persones que l’han de gestionar.

A més, entenen que amb el patrimoni cultural que té, és aconsellable, segons la llei de
Patrimoni tenir un arqueòleg en plantilla.

Teníem una arqueòloga, doctorada en plantilla, i ens la carreguem. Suposa que anant bé
això deu estar regulat per llei.

També saben que a Medi Ambient no s’ha renovat el contracte de la tècnica i demanen el
per què.

Creuen que la manera més justa i democràtica per  poder treballar a l’administració és a
través de concursos i oposicions obertes. No entenen el per què es deixa de renovar el
contracte a quatre treballadors interins i, en canvi, l’Ajuntament té en plantilla quatre càrrecs
de confiança, és a dir, persones col·locades a dit.

No estan d’acord amb aquestes pràctiques i creuen que no ajuden a què els polítics ens
guanyem la confiança dels nostres ciutadans. Reitera que el vot del seu grup serà en contra.

ACLARIMENT DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Intervé per aclarir la pregunta que ha fet el senyor Francesc Giner en relació a la
partida destinada al departament d’Alcaldia. L’alcalde explica que l’Alcaldia és el calaix de
sastre i moltes coses van aquí, començant pels anuncis que es fan al Butlletí Oficial de la
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Província.  Serveix per a tot allò que no està assignat a una regidoria concreta. Parlar
d’Alcaldia és lleig, però l’estructura dels pressupostos s’adapta a la llei i com que la llei diu
que s’ha de fer així, així es fa. Fins i tot les retribucions que cobren tots els regidors presents
per assistir al ple van a la partida d’Alcaldia i no és una despesa pròpia d’Alcaldia, sinó que
està en aquest calaix de sastre que és l’Alcaldia.

Sr. Manel Escobar.- Respon les intervencions de l’oposició.

Respon al Partit Socialista que estan molt preocupats pel que cobraran els regidors de
l’Equip de Govern. S’adreça al senyor Francisco Martinez per recordar-li que ell no va
treballar de franc i si vol li recorda l’import que cobrava quan formava part de l’Equip de
Govern. Tot seguit, el regidor ponent fa un comparatiu entre l’any 2010 amb el què està
pressupostat per l’any 2012 –l’any 2011 no es pot agafar de referència, perquè és un any
partit- Es desprèn que la mitjana per regidor de l’Equip de Govern era de 40.000 €, la
mitjana per regidor pressupostada l’any 2012 és de 40.000 €, exactament la mateixa
quantitat a l’any, incloent-hi societats, dedicacions, etc. És la mateixa quantitat amb la
diferència que l’any 2010 és real, perquè és el que va passar i per a l’any 2012 és una
quantitat pressupostada. És a dir que totes les persones, que part de la seva retribució està
pressupostada i és per assistència, des de l’Equip de Govern han agafat el topall de fins a
cinquanta juntes de govern, fins a cinquanta les comissions de contractació, fins a cinquanta
les comissions d’urbanismes o les assistències que tenen als executius de les societats.

El que faran serà que d’aquestes cinquanta que tenen, tant de la junta de contractació, com
la d’urbanisme, com les assistències de les dues societats que són setmanals les rebaixaran
un 25% per assistència. Ja veurà com a final de 2012 el comparatiu 2010-2012 no serà
exactament el mateix, perquè aquestes assistències no seran setmanals ni hi haurà les dues
de PRODER  ni la de Port de Roses, ni hi haurà l’assistència de contractació ni hi haurà la
de gerència. El Grup Municipal Socialista ha fet els números setmanalment i l’alarmen, com
dient que els de l’actual equip de govern són perillosos, que només estan aquí per cobrar i
que la seva gestió no serveix per res. Considera que això és fer una mica de demagògia
política, perquè el que s’hauria de fer, és parlar d’aquest document, que és el pressupost
2012. Això és el que haurien de començar a fer.

Quant als quatre treballadors, que el Grup Municipal Socialista diu que són tres de l’àrea de
Cultura i un de Medi Ambient que ha anat al carrer, ha estat per una estructura organitzativa
del personal de l’Ajuntament. A ningú li fa gràcia dir-li a un treballador que es queda sense
feina i a l’Equip de Govern actual encara menys, perquè són els que els ho han dit.

Segueix explicant que són tres persones del departament de Cultura i diu  als presents que
no sap quants ajuntaments de Catalunya tenen una arqueòloga en plantilla, deixant de
costat la Generalitat. Roses tenia una arqueòloga o dues. Al Departament de Medi Ambient
hi ha hagut una reestructuració i, els tres tècnics que hi ha, podran fer la feina que feia
aquesta persona i si hi ha hagut una retallada de personal li ha tocat a aquesta persona. No
és que els agradi, però l’han haguda de fer, perquè possiblement des de governs anteriors,
tant des de la Generalitat com de l’Estat els números no s’han fet com s’havien de fer i els
ajuntaments s’han vist obligats a fer aquestes coses.
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Els càrrecs de confiança diu que són els mateixos que hi havia abans, ni més ni menys. No
hi ha cap càrrec de confiança més que no hi hagués a la legislatura anterior.

Els edificis que estan tancats i fa referència a “Ca l’Anita” els posaran en marxa quan ho
hagin de fer. S’han trobat amb unes obres acabades i ara mateix no estan per tenir
despeses supèrflues o despeses a les que no puguin fer front.

Dels plans d’ocupació, si se’n van fer 150, que va ser a l’inici, quan fa quatre anys, es va
passar de cop i volta de tenir un 10% d’atur a tenir-ne un 23%. Pot ser que la Generalitat i el
Govern de l’Estat va començar a dir que havien d’anar a tapar una mica aquest problema
amb els plans d’ocupació. Aquests han servit, perquè moltes famílies es veiessin
beneficiades i tant de bo, en comptes de 150 plans d’ocupació n’hi haguessin 300, però no
hem de culpabilitzar ni a la Generalitat ni a l’Ajuntament que no tinguem aquí en comptes de
cent-cinquanta plans d’ocupació, tres-cents. Això ve de d’alt i si han considerat que l’Alt
Empordà i Roses ara mateix no és destí de plans d’ocupació, l’ajuntament no pot fer
absolutament res amb això.

Tenim 1644 aturats i pregunta qui tindrà la culpa que hi hagi 1644 aturats. Ja li agradaria a
ell, saber qui té la culpa. Fa vuit anys, en comptes de 1.644 aturats hi havia 400 persones.
Per això haurien de fer una reflexió del per què tenim aquest tant per cent tan elevat
d’aturats a Roses.

En referència a les intervencions del Grup Municipal de Gent del Poble li dóna la raó
respecte a la participació ciutadana, perquè és quelcom del què tothom va parlar molt.. El
pressupost del 2012 hauria de començar a ser un pressupost participatiu que tothom pogués
dir alguna cosa. Diu que és veritat, amb aquest canvi de legislatura que han tingut i tots
aquests canvis organitzatius no han pogut fer-ho, però els agradarà que el proper sigui així.
Amb el marge de temps que tenien, un cop aprovades les ordenances, s’han trobat que ja
era el mes de desembre, però volen que el pressupost del 2013 sigui de participació
ciutadana i que tothom pugui dir la seva.

La qüestió que més han tingut en compte és l’austeritat en la despesa, tot i que d’un any a
un altre hi ha compromès un 85% per contractes.

La intervenció relacionada amb la partida pressupostària de l’Alcaldia suposa que ja ha
quedat contestada per l’alcalde.

En els pressupostos de Turisme i Promoció Econòmica, pel que fa a despeses, estan molt
lligats de mans i mànigues. El 85% està compromès d’un any respecte a un altre i el marge
de maniobra que els queda és molt petit per poder tirar endavant.

El fet que Turisme tingui una partida pressupostària tan minsa, de 465.000 euros, no vol dir
que part del pressupost de Cultura no estigui vinculat amb el de Turisme, però veiem la
partida de Turisme amb 465.000 € i no vol dir que la de Cultura no estigui també vinculada
amb el pressupost de Turisme.
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L’única cosa que han fet és donar continuïtat. Parlaven de la Festa Andalusa amb 21.600
euros i l'han retallat un 10% respecte l’any anterior.

Totes les entitats de Roses que estaven cobrant la seva subvenció, via Ajuntament, la tenen
exactament igual. Les que són esportives tindran una retallada d’un 10%, però les entitats
socials cobraran exactament el mateix l’any 2012 que el que cobraven 2011.

Dels creixements econòmics pot dir que els marges de maniobra en un pressupost són
mínims, perquè han considerat, per exemple en el tema del “Roses posa’t guapa!” que es
tracta de donar suport a l’empresariat rosinc quant al pagament de taxes i impostos, dins del
poc marge que tenim. És la via per on l’Ajuntament pot començar a contribuir.

Repeteix, com ha dit abans, que respecte als càrrecs de confiança, hi ha exactament els
mateixos.

La qüestió relativa a les persones que han anat fora del departament de Cultura i Medi
Ambient, suposa que  ha quedat resposta, perquè tot ha estat bàsicament de reestructuració
de plantilla i de personal.

SEGON TORN DE PARAULA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Francisco Martinez.- Fa les següents consideracions:

S’adreça al senyor Manel Escobar manifestant que el regidor ponent ho pot disfressar com
vulgui, però per a ell, està clar que les retribucions de l’actual equip de govern són un 34,8%
més. Exactament 106.600 € més i li agradaria que li digués el que cobrava ell abans i el que
cobra ara. Diu que en el ple del 28.06.2011 va prometre que hi hauria una abaixada mitjana
entre assistències i salaris d’un 11%. L’11% d’abaixada s’ha convertit en un 34,8%
d’apujada.

És veritat  que els càrrecs de confiança que diu són els mateixos: quatre, però costen
44.000 euros més, a banda que a l’anterior equip de govern n’hi havia tres, perquè n’hi havia
un que mai va prendre possessió del càrrec.

Ha constatat que hi ha un càrrec de confiança que cobra 50.950 € i pregunta qui és. I si la
Generalitat no fa plans d’ocupació, l’Ajuntament té potestat per fer-ho, diu que es disposa de
2.000.000 més d’euros. No es tenen menys diners, sinó més diners.

Opina que els acomiadaments no han estat per problemes econòmics, els diners s’han
gastat i ells sabran exactament per a què.

Li han respost que hi ha pobles que no tenen un arqueòleg, però pocs pobles tenen 3
BCIMS. Disposem d’un municipi amb una riquesa arqueològica impressionant que és la que
han de cuidar i que fins ara, en tots els governs s’havia cuidat. Desconeix per què ara, ja
que no és per un problema econòmic, el per què no s’ha de cuidar.
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Conclou dient que són uns pressupostos on tenen més diners, tenen més retallades, però
les retallades per als altres no per a l’Equip de Govern.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Diu Hi ha coses que el senyor Francisco Martinez ja ha dit i que no vol
repetir.

Quan ha parlat de la qüestió de l’austeritat i de pagar l’endeutament, tampoc creu que s’ha
de pagar molta quantitat i oblidar-se de la reactivació econòmica. Per exemple, l’Ajuntament
paga 3.000.000 € en deute, però es pot pagar una mica menys i que la Promoció Econòmica
i Turisme no quedi tan reduïda.

Després, quan el regidor ponent ha dit que confonia qüestions de Cultura quan ha relacionat
la Festa Andalusa amb el teatre i el projecte PROA. Vol dir que si en un cap de setmana són
capaços de gastar-nos 21.600 € i, en canvi, després deixem els nens sense anar a teatre tot
l’any per 3.000 o 4.000 €, o que no puguin gaudir del projecte PROA,  -que és molt important
en relació a l’aspecte cultural- li sembla que tot plegat hauria de ser més equitatiu.

En resposta a l’alcalde quan s’ha referit a l’Alcaldia com a calaix de sastre, creuen que molts
d’aquests diners, els 636.000 € haurien d’estar pressupostats en els llocs adients i no que
sigui el mateix alcalde qui decideixi si uns diners van a un lloc a un altre.

Pel que fa a l’arqueòleg, creuen que Roses com a poble amb un fort patrimoni local, ha de
comptar amb un arqueòleg. Saben que molts pobles no el tenen, però en el cas de Roses
l’hem de tenir, el tenien i a més fins i tot era una persona doctorada.

SEGON TORN DE RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Alcaldia.- S’adreça al senyor Francesc Giner per aclarir-li que potser no s’ha explicat prou.
Explica que la partida que hi ha a l’Alcaldia és una estructura que està establerta i ha de ser
d’aquesta manera. Aquí hi van els butlletins oficials de la província; hi ha les retribucions
dels membres del consistori i els convenis que estan signats actualment, com a continuació
del què ja hi havia,  amb els mitjans de comunicació.

Hi ha una sèrie de coses que són purament de continuació i no és l’alcalde qui decideix,
l’alcalde decideix de pagar el què es deu. I amb això acaba el seu aclariment.

Sr. Manel Escobar.- Repeteix el què ha dit abans. En qüestions de retribucions per part de
l’equip de govern per a aquest pressupost 2012 és exactament el mateix que el de l’any
2010. L’any 2010 va acabar i és una realitat amb les assistències, amb els pagaments dels
consells delegats de les societats, amb els que tenen dedicació i els que no. Hi ha
pressupostat una mitjana de 40.000 euros de retribució per regidor per aquest any 2012. Tot
i que això està pressupostat i no serà un 11% el que aquest Ajuntament abaixarà en sous i
salaris per a aquest exercici 2012, sinó que possiblement sigui una quantitat superior. Com
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ha dit abans, les dedicacions que tenen previstes i pressupostades s’abaixaran més d’un
25% i evidentment l’Ajuntament no haurà de fer front al seu pagament.

Dels plans d’ocupació, diu que, evidentment, l’Ajuntament té capacitat per decidir si els fa o
no els fa, però el senyor Francisco Martinez sap perfectament que per poder tirar això
endavant, si la Generalitat no ho autoritza, l’Ajuntament no pot fer absolutament res.

El regidor ponent no podria crear dos-cents llocs i treball ni l’Ajuntament de Roses pot crear
ocupació. Saben perfectament que les competències d’un ajuntament són molt limitades i
l’Ajuntament no ho pot fer.

Ha sentit que es tornaven a referir a la plaça que ocupava l’arqueòloga i és més del mateix.
Estan mirant  que l’Ajuntament abaixi el seu endeutament i que les despeses siguin menors i
poder fer front a tirar endavant un pressupost per al 2012 que tingui cara i ulls, números i
poder tirar endavant un mínim d’inversió. S’han vist obligats a fer una retallada de Cultura i
han de recordar que en èpoques passades la Fundació Roses Història i Natura va
desaparèixer i també hi havia persones que treballaven allà que varen anar al carrer.

Creu que només parlem de la situació actual, però també s’han de recordar de tot el què va
passar abans.

En el tema de l’endeutament, de tota l’amortització que es fa i de no endeutar-se, es troben
que per al pla d’inversions que tenen previst per a aquest 2012, els números models que
volen posar per al pressupost d’un ajuntament de 20.000 habitants és el de Roses. Abaixar
d’aquest 75% d’endeutament que, teòricament, és el topall màxim que ens deixa el Ministeri
d’Economia i Hisenda, tenint un 69,33% i amortitzar part de l’estalvi net i dedicar-lo a
inversions, no sap quants de municipis de Catalunya ho podran dir en aquests moments.

Tenen un estalvi net d’ingressos sobre despeses de 750.000 € per dedicar-ho a inversions.
Creu que és una quantitat important a tenir molt en compte i que avui en dia no tothom pot
dir.

La Festa Andalusa és quelcom que ja venia d’abans i culturalment el municipi de Roses
agraeix gaudir d’aquest dia. No saben si canviaran la data i si ho faran d’una manera o d’una
altra. Tenen una partida creada i la volen tirar endavant.

Respecte al Projecte PROA, potser el senyor Marc Danés és el més adiant per contestar
aquest comentari, que li podria respondre tècnicament d’aquestes qüestions. Creu que el
que hi havia fins ara, depenent de Cultura, tot continua endavant.

Alcalde.- En acabar el debat dels pressupostos, l’alcalde, des de la Presidència d’aquest ple,
manifesta que són uns pressupostos importants. Ha costat molta feina redactar-los, agraeix
la feina feta pel regidor de Serveis Econòmics, senyor Manel Escobar, en liderar les
aportacions que han fet tots els regidors de l'equip de govern. Lògicament, també agraeix
l’assistència tècnica del personal de l’Ajuntament, que ha estat important.
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Creu que ha estat un exercici de responsabilitat important, perquè el que tenien molt clar era
la importància de mantenir la qualitat dels serveis del poble de Roses i a més amb una
situació econòmica complicada arreu i que a Roses podem lluir que els nostres proveïdors
estan cobrant a seixanta dies amb el propòsit que al llarg d’aquest 2012 pugui reduir-se a
quaranta-cinc dies. Diu que s’ha fet un exercici important per aconseguir l’estalvi que ens
permet mantenir un nivell d’inversió sense necessitat d’anar a demanar crèdit.

Un altre eix era mantenir totes aquelles partides destinades a atendre les persones amb
dificultat al poble de Roses i, com acaba de dir el senyor Manel Escobar, l’Ajuntament de
Roses no pot generar llocs de treball, però sí que pot afavorir no solament la creació de llocs
de treball, sinó mantenir els que hi ha actualment. Per això tenien claríssim que tampoc
rebaixarien la capacitat de promoció turística del poble de Roses i pel sector de la
construcció amb els programes “Roses, posa’t guapa!”, “Fem saltar les barreres” i algunes
altres activitats que serveixen per tal que el major nombre possible de petites empreses del
poble de Roses tinguin feina.

La inversió en el pla de barris és la continuïtat ampliada i després en el tema de personal
explica que amb una plantilla de més de dues-cents persones, han mantingut i garanteixen
una gestió sostenible econòmica de l’Ajuntament de Roses i mantenen els llocs de treball.
En tot cas, poden discrepar de quina manera es mantenen determinats serveis. Hi ha un
model de gestió o diversos models de gestió i en aquests moments en què se’ns diu que
hem prescindit d’un departament o d’un altre, l’alcalde diria que potser, els que varen crear
aquest sistema de gestió, haurien de justificar per què varen fer-ho d’aquesta manera.
Gestionar el Medi Ambient i Gestionar la Cultura a Roses sempre s’havia fet exitosament
amb un cost molt menor per al poble de Roses i han de tornar a aquest mateix model de
com podem gestionar tot el que fa referència a la Cultura i al Medi Ambient amb el menor
cost possible.

Estan treballant en la participació ciutadana, volen fer el cicle complert de presentar uns
pressupostos fets, com s’han fet i que la gent que hi hagi de participar sàpiga com es
gestiona un pressupost i l’any que ve preparar la confecció d’uns nous pressupostos amb
una gent preparada, sabent quin és l’historial d’un pressupost. Per què es fa així, per què no
es fa d’una altra manera, com es confecciona, què és allò que està compromès i que cal
mantenir. En tot això consisteix la feina de l’actual equip de govern. Per presentar-se davant
del poble i fer uns pressupostos la gent ha d’estar formada i tenir una cultura mínima de com
és una administració. Fer un pressupost d’una casa o d’una empresa no és el mateix que fer
un pressupost d’una administració, perquè es depenen de reglaments, de lleis i de normes
escrites i gairebé algunes no escrites que cal mantenir.

Sr. Manel Escobar.- Abans de passar a les votacions, el regidor ponent vol donar les gràcies
a l’alcalde, senyor Carles Pàramo, als regidors companys de l’equip de govern per les
aportacions i totes les reunions que han mantingut plegats per a la redacció d’aquest
document. Han de pensar que l’alcalde li va donar quatre pautes de com volia que fos el
pressupost, el senyor Escobar li va respondre que considerava que era molt millor no
endeutar-se, amb la qual cosa l’alcalde va estar totalment d’acord i ja formava part del
projecte futur de Convergència i Unió i el Partit Popular. Amb els regidors de l’equip de
govern es van reunir i no va ser gaire agradable quan han vist que hi ha hagut retallades
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importants en algunes de les seves àrees, però han tingut molt en compte aquest
percentatge del 69,33% d’endeutament.

L’Equip de Govern volia un pressupost que fos modèlic no només a l’Empordà, sinó a la
província de Girona. Han de pensar que tant a nivell de l’Estat com de la Generalitat, dir que
una administració pública no necessita demanar crèdit per tirar endavant un pressupost és
quelcom molt important i significatiu. És a dir, si una administració no s’endeuta, vol dir que
en no donar diners a un ajuntament, aquests diners poden anar indirectament a la petita i
mitjana empesa, a l’autònom, però si el que fem nosaltres és demanar més crèdits,
evidentment aquella banca estarà molt més cotada per poder donar i ajudar a la petita i
mitjana empresa.

Indirectament el què ha fet l’Ajuntament de Roses és contribuir i col·laborar amb això. Amb
un pressupost d’ingressos i despeses, amb un estalvi net de 750.000 € a tenir en compte,
que formarà part de les inversions. La resta de les inversions  fins arribar a 2.775.000 €
vindrà finançada per subvencions de la Generalitat, Diputació i Consorci de la Costa Brava i
que l’únic que han fet ha estat contribuir en els models que ara mateix hi ha de finançament
a les administracions en aquests moments com és la Generalitat, en el no endeutament de
les administracions públiques i començarà el dia 22 de desembre a l’Estat amb el futur
govern del Partit Popular. És a dir, que han contribuït indirectament amb qui se’n pot
beneficiar que és la petita i mitjana empresa.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,  J.
Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero,
Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca
Guijarro, David Beltran, Magda Casamitjana, Francesc Giner i M. Àngels Arjona.

Abstencions: Cap (0)

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

02.- MODIFICACIÓ DE L’ACORD D’ESTABLIMENT DEL RÈGIM DE DEDICACIONS,
RETRIBUCIONS I INDEMNITZACIONS DELS MEMBRES CORPORATIUS DE
L’AJUNTAMENT, I TAMBÉ DE LES DOTACIONS ECONÒMIQUES ALS GRUPS
POLÍTICS MUNICIPALS

El senyor Manel Escobar, responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document
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Dedicacions i retribucions dels membres corporatius de l’Ajuntament, i també de les
dotacions econòmiques als grups polítics municipals.

Antecedents

1. Eleccions municipals celebrades el dia 22 de maig de 2011.

2. Constitució de l’Ajuntament i presa de possessió de l’alcalde i dels regidors de la
Corporació el dia 11 de juny de 2011

3. Resolucions de l’Alcaldia de data 20 de juny de 2011 en matèria de nomenaments de
tinents d’alcalde, dels membres de la Junta de Govern Local i de les delegacions
efectuades.

4. El Ple de l’Ajuntament a la sessió extraordinària d’organització  celebrada el dia 28 de
juny de 2011, va aprovar l’establiment del règim de dedicacions, retribucions i
indemnitzacions dels membres corporatius de l’ajuntament, i també de les dotacions
econòmiques als grups polítics municipals.

5. En aquests moments cal fer alguns ajustos al règim retributiu com a conseqüència de
l’experiència d’aquest semestre de govern.

6. Concretament les novetats sobre el règim actual que comporten aquests ajustos  són els
següents:

6.1.- Determinar que el règim de dedicació de la setena tinent d’alcalde, Sra. Silvia
Useros Moyano, encarregada de l’àrea d’Ensenyament, sigui de  dedicació exclusiva
(100%) i no la parcial del 80, com era fins ara.

6.2.- Determinar que el límit màxim d’assistències que els regidors podran percebre per
la concurrència efectiva a les sessions de la Mesa permanent de Contractació i del
Consell d’administració de la Gerència municipal d’Urbanisme serà de cinquanta a l’any,
per cadascun d’aquests òrgans col.legiats, fent extensiu  el límit d’assistències que ja
està fixat per  la Junta de Govern.

6.3.- Fixar  que la quantia anual derivada de les retribucions en concepte d’assistències
no superarà els 36.000 € anuals per membre de la corporació, establint un topall que fins
ara no existia.
6.4.- Fixar les bestretes mensuals meritades en concepte d’assistències en els següents
imports, subjectes, és clar, a regularització anual dintre del primer mes de cada any
natural.

a) A l’alcalde-president i al segon tinent d’alcalde, 2.500 € mensuals
b) Als regidors que ostentin competències, delegacions de gestió d’àrees o

delegacions específiques, 1.800 € mensuals
c) Als membres de la Corporació no inclosos als apartats anteriors,  290 €

mensuals.
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7. Per tal de facilitar l’aplicació d’aquest acord, la proposta que es formula refundeix el
sistema vigent amb les modificacions proposades que han estar detallades a
l’antecedent de fet anterior.

8. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió extraordinària que va tenir lloc el
dia 30 de novembre de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt
esmentat.

Fonaments de dret

Primer. El règim de retribucions, assistències i indemnitzacions que percebran els membres
de les corporacions locals per a l’exercici del seu càrrec, està regulat a l’article 75 de la Llei
7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, modificada per la Llei 14/2000,
de 29 de novembre i la Llei Orgànica 1/2003 de 10 de març i en l’article 166 del text refós de
la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 2/2003 de 28
d’abril.

D’acord amb l’esmentada normativa, els membres de les corporacions locals han de
percebre retribucions per l’exercici de llurs càrrecs quan ho exercitin en règim de dedicació
exclusiva o parcial, i han d’estar donats d’alta en el règim general de la seguretat social.

Només els membres de les corporacions locals que no tinguin dedicació exclusiva ni
dedicació parcial, percebran assistències per la concurrència efectiva a les sessions dels
òrgans col·legiats de la Corporació de què formen part, en la quantia assenyalada pel mateix
ple.

Segon. D’acord amb allò que estableix l’apartat 4 de l’esmentat article 75, els membres de
les corporacions locals percebran indemnitzacions per les despeses efectives ocasionades
en l’exercici del seu càrrec, segons les normes d’aplicació general en les administracions
públiques i les que en el desenvolupament d’aquestes aprovi el ple corporatiu.

Tercer. Haurà de publicar-se íntegrament en el BOP de la província i exposar-se en el tauler
d’anuncis de la corporació el present acord, d’acord amb allò preceptuat a l’article 75.5 de la
Llei de bases.

Quart. D’acord amb allò que estableix l’article 73.3 de la Llei de bases de règim local,
modificada per la Llei 11/1999 de 21 d’abril, el ple de la corporació, amb càrrec als seus
pressupostos anuals, podran assignar als grups polítics una dotació econòmica que haurà
de comptar amb un component fix idèntic per a tots els grups, i un altre variable, en funció
del número de cadascú d’ells, dintre dels límits que, en el seu cas s’estableixin amb caràcter
general en les lleis del pressupost de l’Estat, i sense que puguin destinar-se al pagament de
remuneracions de personal de qualsevol tipus al servei de la corporació o a l’adquisició de
béns que puguin constituir actius fixos de caràcter patrimonial.

Al mateix temps,  els grups polítics hauran de portar una comptabilitat específica d’aquesta
dotació, que posaran a disposició del ple sempre que aquest ho demani.
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A proposta de l’alcalde president de la corporació, Sr. Carles Pàramo i Ponsetí, el Ple
adopta el següent

ACORD

1. Régim de retribucions:

Es ratifiquen les retribucions establertes en acord plenari de 28 de juny de 2011, que són les
les següents:

a) A l’Alcalde president se l’assigna una retribució bruta mensual de 3.470,64.€, a raó
de 14 mensualitats l’any.

b) A la primera tinent d’alcalde se li assigna una retribució bruta mensual de 3.190,10 €,
a raó de 14 mensualitats l’any.

c) A la resta de tinents d’alcalde i/o als/les regidors/es se’ls assigna una retribució bruta
mensual de 2.445,39 €, a raó de 14 mensualitats l’any.

2. Determinar el següent règim de dedicacions:

a) Primera tinent d’alcalde, senyora Montse Mindan Cortada, encarregada de les àrees
de Turisme i Participació Ciutadana, s’estableix un règim de dedicació exclusiva
(100%).

b) Tercera tinent d’alcalde Silvia Ripoll Cayuela, encarregada de l’àrea d’Urbanisme
s’estableix un règim de dedicació exclusiva (100%).

c) Cinquè tinent d’alcalde Marc Danés Zurdo, encarregat de les àrees de Cultura i
Benestar Social, s’estableix un règim de dedicació exclusiva (100%).

d) Setena tinent d’alcalde Silvia Useros Moyano, encarregada de l’àrea d’Ensenyament,
s’estableix un règim de dedicació exclusiva (100%)

e) Regidora Anna Jorquera Navarro, encarregada de les àrees d’Esports i Joventut,
s’estableix un règim de dedicació exclusiva  (100%).

3. Per als membres de la Corporació que no tinguin dedicació exclusiva ni dedicació
parcial, o hagin renunciat a les seves retribucions, en concepte d’assistències per la
concurrència efectiva a les sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació que formen
part o estiguin autoritzats, es ratifiquen les mateixes quanties aprovades a l’acord plenari
del 28 de juliol de 2003, actualitzades a l’acord plenari de 28 de juny de 2011, amb una
reducció del 5%.  Aquests imports un cop actualitzats i arrodonits són els següents:

- Per assistències al ple de l’Ajuntament.................................................  183€
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- Per assistències a comissions informatives i de comptes ..................... 119€

- Per assistències a Junta de Govern Local ............................................  228€

-     Per assistències a la Mesa permanent de contractació ..........................228€

- Per assistències al Consell d’administració de la Gerència
Municipal d’Urbanisme    ..........................................................................228€

-     Per assistències a la Junta de portaveus ................................................119€

El límit màxim d’assistents amb dret a indemnització a la Mesa permanent de
contractació i a la Gerència Municipal d’Urbanisme s’estableix en 4 membres de la
corporació.

El límit màxim d’assistències que els regidors podran percebre per la concurrència
efectiva a les sessions de la Junta de Govern Local, Mesa permanent de contractació i
Consell d’administració de la Gerència municipal d’Urbanisme serà de cinquanta a l’any,
per cadascun d’aquests òrgans col.legiats.

La quantia anual derivada de les retribucions en concepte d’assistències no superarà els
36.000 € anuals per membre de la corporació.

Als membres de la Corporació que meritin  pel concepte d’assistències, els seran
abonades i amb caràcter de bestreta les següents quantitats mensuals  que seran
objecte de regularització anual dintre del primer mes de cada any natural.

a) A l’alcalde-president i al segon  tinent d’Alcalde, 2.500 € mensuals
b) Als regidors que ostentin competències, delegacions de gestió d’àrees o delegacions

específiques, 1.800 € mensuals.
c)  Als membres de la Corporació no inclosos als apartats anteriors  290 € mensuals.

4. A les quantitats assignades com a retribucions i assistències se’ls practicarà la
corresponent retenció de l’IRPF, i s’actualitzaran automàticament en funció de
l’increment anualment a la Llei de pressupostos de l’Estat per a les retribucions de
personal.

5. Es ratifiquen les dotacions establertes en acord plenari de 28 de juliol de 2003,
actualitzades a l’acord plenari de 28 de juny de 2011, amb una reducció del 5%, als
grups polítics municipals constituïts que configurin el ple de la Corporació  en el concepte
que s’estableix en l’article 73.3 de la Llei 7/1985, reguladora de les bases del règim local.

La dotació econòmica es fixa en 90€ mensuals per a cada grup municipal, i 110€
mensuals per a cada regidor adscrit al grup, de forma que inicialment resultaran  les
quantitats següents:

- Grup Municipal de Convergència i Unió (CiU) ............................................ 1.080€



566

- Grup Municipal Socialista (PSC-PM) ..........................................................    860 €

- Grup Municipal del Partit Popular (PP) ........................................................   420 €

- Grup Municipal Grup de Gent del Poble (GDP-AM) ...................................    310 €

Les quanties mensuals resultants no seran prorratejables.

6. Aquest règim de dedicacions,  retribucions i dotacions econòmiques tindrà efecte a partir
del dia 1 de gener de 2012.

7. Publicar-ho en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i exposar-ho al tauler d’anuncis
de la Corporació.

8. Comunicar aquest acord al Departament d’Intervenció i al de Recursos Humans d’aquest
Ajuntament, als efectes oportuns. = Exp. 2684/2011*

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,  J.
Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero,
Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca
Guijarro, David Beltran, Magda Casamitjana, Francesc Giner i M. Àngels Arjona.

Abstencions: Cap (0)

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

03.- APROVACIÓ DE LA PLANTILLA DEL PERSONAL MUNICIPAL PER A L’ANY 2012.

El senyor Manel Escobar, responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document

Aprovació de la plantilla del personal municipal per a l’any 2012.

Antecedents

1. El Departament de Recursos Humans de l’Ajuntament de Roses ha elaborat, com cada
any, la plantilla del personal de la corporació de l’any 2012, en compliment del que
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disposa l’article 283.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya i els articles 25 i 28.1 del Decret
214/1990, de 30 de juliol, pel qual s'aprova el reglament del personal al servei de les
entitats locals.

2. En la plantilla sotmesa a aprovació s’amortitzen 8 places, cinc de les quals estaven
ocupades interinament i les restants eren vacants.

Els motius de l’amortització d’aquestes places són

- La política de reducció de la despesa pública.
- El nou model de gestió del patrimoni cultural.
- El fet que part d’aquestes tasques són assumides per altres funcionaris, que

amb la reducció de l’activitat econòmica han vist minvar la seva càrrega de
treball.

- Algunes places no són pròpies de l’activitat administrativa local ni afecten a la
prestació de serveis als ciutadans.

- La situació de crisi econòmica i la reducció dels ingressos locals fa necessària
aquesta amortització.

Es creen cinc places, quatre lligades a Benestar Social, que responen al fracàs de la
creació del Consorci de Benestar Social de l’Alt Empordà, motiu que va comportar la
supressió d’aquestes places, perquè estava prevista la seva incorporació al consorci.

L’altra plaça nova és la d’encarregat de la Brigada municipal d’obres i serveis, plaça que
anteriorment ja existia. El nou organigrama municipal fa necessària la seva reposició.

3. Els Serveis Jurídics municipals han emès un informe favorable al respecte, de data
25 de novembre de 2011.

4. La Comissió Informativa del dia 30 de novembre de 2011 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

És d'aplicació a l’acord d’aprovació de plantilla la següent legislació:

a. Articles 8 a 26  de la Llei 7/2007, de 12 d’abril de l’estatut bàsic de l’empleat públic.
b. Articles 22.2.i), 89 i 90 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim

local.
c. Articles 50.2.j), 282, 283, 300 i 304 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual

s’aprova el text refós de la llei de règim local de Catalunya.
d. Articles 28 i 29 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa

en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en
matèria de funció pública.

e. Articles 25 al 35 i 54.a) del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s'aprova el
reglament del personal al servei de les entitats locals.
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f. Articles 126, 127, 129.3.a), 129.3.b), 154.1, 154.2, 159, 161, 163, 164, 167, 172, 176.2 i
177 del Reial decret 781/1986, de 18 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de les
disposicions legals vigents en matèria de règim local.

g. Article 168.1c del Reial decret legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la llei
reguladora de les hisendes locals.

h. Reial decret 861/1986, de 25 d'abril, pel qual s'estableix el règim de les retribucions dels
funcionaris de l'Administració local, modificat pel Reial decret 158/1996, de 2 de febrer.

A proposta de l’alcalde president, Carles Pàramo Ponsetí, s'adopta el següent

Acord

1. Aprovar amb caràcter inicial la plantilla del personal al servei de la corporació de l’any
2012, que comprèn tots els llocs de treball reservats al funcionariat de carrera, al
personal eventual i al personal laboral, que figura en el pressupost i que consta en
l'annex I.

2. Exposar l’expedient al públic, durant el termini de quinze dies a comptar des del dia
següent al de publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província,
durant els quals els interessats podran examinar-ho i presentar reclamacions davant el
Ple. La plantilla es considerarà definitivament aprovada si durant l’esmentat termini no
s’han presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes per a
resoldre-les.

3. Publicar la plantilla íntegra del personal municipal, un cop aprovada definitivament, al
tauler  d’edictes de la Corporació, en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i en el
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.

4. Trametre còpies certificades de la plantilla a l’Administració General de l'Estat i al
Departament de Governació i Administracions Públiques de la Generalitat de Catalunya,
en el termini de trenta dies des de la seva aprovació.

5. Comunicar l’adopció de l’acord corresponent al Departament d’Intervenció de la
corporació per al seu coneixement i efectes.= Exp. 3792/2011.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,  J.
Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero,
Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca
Guijarro, David Beltran, Magda Casamitjana, Francesc Giner i M. Àngels Arjona.

Abstencions: Cap (0)
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En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

04.- APROVACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DEL PERSONAL
MUNICIPAL DE L’ANY 2012

El senyor Manel Escobar, responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document

Aprovació de la relació de llocs de treball del personal municipal de l’any 2012.

Antecedents

1. El Departament de Recursos Humans ha elaborat la relació de llocs de treball del
personal de la Corporació de l’any 2012, en compliment del que disposa l'article 283.2
del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
municipal de règim local de Catalunya i l’article 29 del Decret 214/1990, de 30 de juliol,
pel qual s'aprova el reglament del personal al servei de les entitats locals.

2. Els Serveis Jurídics municipals han emès un informe jurídic al respecte, de data 25 de
novembre de 2011.

3. La Comissió Informativa del dia 30 de novembre de 2011 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

És d'aplicació a l’acord d’aprovació de la relació de llocs de treball la següent legislació:

a. Els articles 31 i següents i 74 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’estatut bàsic de
l’empleat públic.

b. L’article 16 de la Llei 30/1984, de 2 d’agost, de mesures per a la reforma de la funció
pública.

c. L’article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases del règim local.
d. Els articles 25 a 35 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament

del personal al servei de les entitats locals.
e. L’article 52.2.j) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós

de la llei municipal i de règim local de Catalunya.
f. Els articles 29 a 33 del Decret Legislatiu 1/1997, de 31 d’octubre, pel qual s’aprova la

refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en
matèria de funció pública.
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g. L’article 169 del Reial Decret 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la
llei reguladora de les hisendes locals.

h. L’article 32 de la Llei 9/1987, de 12 de juny, d’òrgans de representació, determinació de
les condicions de treball i participació del personal al servei de les administracions
públiques.

A proposta de l’alcalde president, Carles Pàramo Ponsetí, s'adopta el següent

Acord

1. Aprovar amb caràcter inicial la relació de llocs de treball de l’Ajuntament de Roses de
l’any 2012, que comprèn els llocs de treball reservats al personal funcionari, laboral i
eventual de la corporació, que figura en el pressupost i que consta en l'annex I.

2. Exposar l’expedient al públic, durant el termini de quinze dies a comptar des del dia
següent al de publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província,
durant els quals els interessats podran examinar-ho i presentar reclamacions davant el
Ple. La relació de llocs de treball es considerarà definitivament aprovada si durant
l’esmentat termini no s’han presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del
termini d’un mes per a resoldre-les.

3. Publicar l’esmentada relació, un cop aprovada definitivament, al tauler  d'anuncis de la
Corporació, en el Butlletí Oficial de la Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de
Catalunya.

4. Trametre còpies certificades de la relació de llocs de treball a l’Administració de l'Estat i
al Departament de Governació i Administracions Públiques de la Generalitat de
Catalunya, en el termini de trenta dies des de la seva aprovació definitiva.

5. Comunicar l’adopció de l’acord corresponent al Departament d’Intervenció de la
corporació per al seu coneixement i efectes.= Exp. 3791/2011.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,  J.
Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero,
Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca
Guijarro, David Beltran, Magda Casamitjana, Francesc Giner i M. Àngels Arjona.

Abstencions: Cap (0)

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.
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05.-  APROVACIÓ DELS ORGANIGRAMES DELS DIFERENTS LLOCS DE TREBALL
DEL PERSONAL MUNICIPAL DE L’AJUNTAMENT DE ROSES DE L’ANY 2012

El senyor Manel Escobar, responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document

Aprovació dels organigrames dels diferents llocs de treball del personal municipal de
l’Ajuntament de Roses de l’any 2012

Antecedents

1. L’Alcaldia ha procedit a ajustar l’organigrama municipal al nou cartipàs municipal aprovat
com a conseqüència de les eleccions municipals que van tenir lloc el passat 22 de maig
de 2011.

2. Amb data 22 de novembre de 2011, el cap de Recursos Humans ha emès un informe
favorable al respecte.

3. La Comissió Informativa del dia 30 de novembre de 2011 ha emès un informe favorable
al respecte.

Fonaments de dret

Primer.- Article 4 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.

Segon.- Article 4 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el
reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

Tercer.- Llei 7/2007, de 12 d’abril de l’estatut bàsic de l’empleat públic.

A proposta de l’alcalde president, Carles Pàramo Ponsetí, s’adopta el següent

Acord:

1.- Aprovar els següents organigrames dels diferents llocs de treball, atès que es consideren
un instrument organitzatiu complementari per disposar, després de la verificació i ajust de
les funcions generals i específiques proposades, de la informació necessària per al
desenvolupament d’altres subsistemes de gestió de recursos humans (selecció, formació,
carrera administrativa, etc):

• Organigrama de l’Alcaldia
• Organigrama de Serveis Generals
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• Organigrama de Serveis Econòmics
• Organigrama de Cultura i Festes
• Organigrama d’Esports
• Organigrama de Joventut
• Organigrama de Turisme i Promoció Econòmica
• Organigrama d’Ensenyament
• Organigrama de Benestar Social
• Organigrama d’Infraestructures i Serveis Públics
• Organigrama d’Urbanisme
• Organigrama de Seguretat Ciutadana.= Exp. 4356/2011.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep M. Mas Blanch,  J.
Manuel Fernández, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero,
Carlos López i Carles Pàramo.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrión, Fco. Martinez, Agustí Donat, Francisca
Guijarro, David Beltran, Magda Casamitjana, Francesc Giner i M. Àngels Arjona.

Abstencions: Cap (0)

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió a les 14:00 hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’ALCALDE-PRESIDENT EL SECRETARI GENERAL

Carles Pàramo i Ponsetí Fco. Luís Muñoz Cameo


